

# နစ်နာသူများ အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ

## ပင်မ စာမျက်နှာ

စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိနေပါစေ

သင့်အမှုတွင် နောက်ဆုံး ဖြစ်ပျက်နေသည့်အခြေအနေများအကြောင်းသိလိုပါသလား။ ပိုမိုလေ့လာရန်

ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များ

အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံထားရသူတစ်ဦးသည် ကာကွယ်ပေးရေးအမိန့်တစ်ခု တောင်းခံနိုင်သည်...ပိုမိုလေ့လာရန်

နစ်နာသူ ရပိုင်ခွင့်များ

နစ်နာသူ ရပိုင်ခွင့်များနှင့် Marsy ဥပဒေ – ပိုမိုလေ့လာရန်

အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ

ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတွင်းရှိ အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ

လျော်ကြေး

သင်သည် ရာဇဝတ်မှုတစ်ခုကြောင့် ငွေကြေးဆုံးရှုံးရသည့် နစ်နာသူဖြစ်ပါက...

မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ

အမေးများသောမေးခွန်းများ

## စာမျက်နှာ 1

စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိနေပါစေ

သင့်အမှုတွင် နောက်ဆုံး ဖြစ်ပျက်နေသည့်အခြေအနေများအကြောင်းသိလိုပါသလား။ ဤဖောင်ကို ဖြည့်စွက်ပေးလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ရုံးမှ အစိုးရရှေ့နေတစ်ဦးက သင့်ထံ ဖုန်းဆက်ပါလိမ့်မည်။

- အမည်\*

ပထမစာလုံး  နောက်ဆုံးစာလုံး

- အီးမေးလ်

- ဖုန်း\*

- ကျူးလွန်သူ၏အမည်\*

ပထမစာလုံး  နောက်ဆုံးစာလုံး

- ဤအမှုရှိ ကမ်းလှမ်းချက်တစ်ခုကို သင့်အား အသိပေးစေလိုသလား။\*
  - ဟုတ်
  - မဟုတ်
- ကျူးလွန်သူ၏ အကျဉ်းချခံရမှု/အချုပ်မှ လွတ်မြောက်လာမှုကို ဆွေးနွေးနေသည့်အခါ တရားသူကြီးရှေ့မှောက်၌ သင် ကြားနာလိုသလား။
  - ဟုတ်
  - မဟုတ်

သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ ဖုန်းမဆက်မီ အရေးကြီးသည်ဟု သင်ထင်သော မည်သည့်အရာကိုမဆို ကျွန်ုပ်တို့အား အသိပေးရန် ဤအကွက်ကို အသုံးပြုပါ-

**VINE တရားရုံးဝန်ဆောင်မှုများ**

VINE တရားရုံးဝန်ဆောင်မှုသည် ကျူးလွန်သူ၏ တရားရုံးဖြစ်စဉ် အခြေအနေ ပြောင်းလဲသွားသည့်အခါ အမှုတစ်ခုအတွင်း နစ်နာသူများအနေဖြင့် တယ်လီဖုန်းနှင့် အီးမေးလ် အသိပေးချက် လက်ခံရယူရန် စာရင်းသွင်းနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။

နစ်နာသူများသည် ခေါ်ဆိုခ အခမဲ့နံပါတ်ဖြစ်သော 800-511-1670 မှတစ်ဆင့် VINE® သို့ ခေါ်ဆို၍လည်း စာရင်းသွင်းနိုင်သည်။ တိုက်ရိုက်အော်ပရေတာအကူကို အင်္ဂလိပ်နှင့် စပိန် ဘာသာစကားနှစ်မျိုးဖြင့် တစ်ရက်လျှင် 24 နာရီ၊ တစ်ပတ်လျှင် 7 ရက်လုံး ရရှိနိုင်ပါသည်။

ရုံးချိန်းရက်စွဲ အသိပေးချက်များကို လက်ခံရယူရန် အဆင့်များ-

1. [www.vinelink.com](http://www.vinelink.com) သို့ သွားပါ
2. “Kentucky” ကို ရွေးပါ
3. “ကျူးလွန်သူအား ရုံးတင်ထားသည့်အမှု ရှာရန်” ကို နှိပ်ပါ
4. ကျူးလွန်သူ၏ အမည် သို့မဟုတ် အမှုနံပါတ်ကို ထည့်သွင်းပါ
5. ကျူးလွန်သူ၏ အမည်ဘေးရှိ “VINE” ခလုတ်ကို နှိပ်ပါ
6. “ကျွန်ုပ်အား ပြောင်းလဲမှုများအကြောင်း အသိပေးပါ” ကို နှိပ်ပါ
7. သင်၏ ဖုန်းနံပါတ်နှင့်/သို့မဟုတ် အီးမေးလ်လိပ်စာကို ထည့်သွင်းပါ
8. ဆက်လုပ်မည်ကို နှိပ်ပါ

9. “ဟုတ်ကဲ့၊ စာရင်းသွင်းမည်” ကို နှိပ်ပါ

**လင့်ခ်များ**

နစ်နာသူများ အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ

မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ

ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များ

အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ

လျော်ကြေး

စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိနေပါစေ

နစ်နာသူ ရပိုင်ခွင့်များ

**စာမျက်နှာ 2- ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များ**

Kentucky ဥပဒေက အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံရသူ တစ်ဦးအား ကာကွယ်ပေးရေးအမိန့်ကို တောင်းဆိုခွင့်ပြုပေးထားသည်မှာ အချိန်အတော်ကြာနေပြီဖြစ်သည်။ ဤအမိန့်သည် အကြမ်းဖက်သူကို အတူနေထိုင်ရာ နေရာတစ်ခုမှ ထွက်သွားစေရန်၊ နစ်နာသူနှင့် အဆက်အသွယ်မလုပ်ရန်၊ အကြမ်းဖက်သူ သွားရောက်နိုင်သော နေရာများကို ကန့်သတ်ရန်နှင့် ကျူးလွန်သူအား နေရာအနှံ့ တည်နေရာရှာဖွေမှု ကိရိယာတစ်ခု တပ်ပေးထားရန် သတ်မှတ်နိုင်သည်။

မိသားစုဝင်များ၊ လက်ထပ်ထားသော သို့မဟုတ် ယခင်က လက်ထပ်ထားသော စုံတွဲများ၊ လက်ရှိအတူနေထိုင်နေသော သို့မဟုတ် ယခင်က အတူနေခဲ့သော သို့မဟုတ် သွေးသားရင်းချာ ကလေးများရှိသော လက်ထပ်ရသေးသည့် စုံတွဲများအနေဖြင့် ဤကာကွယ်ပေးမှုကို ရရှိနိုင်သည်မှာ နှစ်ပေါင်းများစွာကြာပြီဖြစ်သည်။ အရေးပေါ်ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များ (EPO) သို့မဟုတ် အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်မှုဆိုင်ရာ အမိန့်များ (DVO) ဟု ခေါ်သော ဤကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များကို Warren နယ်လှည့် မိသားစုတရားရုံးက ထုတ်ပြန်သည်။ လက်ထပ်ရသေးသည့် စုံတွဲထဲမှ တစ်ဦး သို့မဟုတ် ချစ်သူရည်းစား ဆက်ဆံရေးရှိသူတစ်ဦးသည် အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံရသူဖြစ်ပါက ထိုသူသည် Warren ခရိုင်တရားရုံးမှ ထုတ်ပြန်သော လူချင်းထိတွေ့ဆက်ဆံမှု ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်သည်။

အရေးပေါ်ကာကွယ်ပေးရေးအမိန့် သို့မဟုတ် လူချင်းထိတွေ့ဆက်ဆံမှု ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်အတွက် အသနားခံစာတစ်စောင်ကို Warren ကောင်တီ တရားစီရင်ရေးစင်တာ၏ ပထမထပ်ရှိ Warren နယ်လှည့်တရားရုံးစာရုံးခန်းတွင် တင်သွင်းရသည်။

EPO/IPO သတ်မှတ်ချက်များအကြောင်း နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို ရယူပါ။

ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်တစ်ခု တင်သွင်းလိုလျှင်ဖြစ်စေ၊ သင့် EPO/DVO ၏ အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုသည်များရှိလျှင်ဖြစ်စေ 270-746-7400 မှတစ်ဆင့် Warren နယ်လှည့်တရားရုံးစာရေးရုံးခန်းသို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သို့မဟုတ် Warren ကောင်တီ တရားစီရင်ရေးစင်တာ၊ ပထမထပ်ရှိ ၎င်းတို့၏ ရုံးခန်းမှတစ်ဆင့် အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်မှု ဌာနခွဲသို့ သွားပါ။

ကာကွယ်ပေးရေးအမိန့် တင်သွင်းရာတွင် ရှေ့နေတစ်ဦးထံမှ အကူအညီလိုအပ်ပါက ပုဂ္ဂလိကရှေ့နေတစ်ဦးထံ ဆက်သွယ်ရန် သို့မဟုတ် 270-782-1924 မှတစ်ဆင့် Kentucky ဥပဒေရေးရာ အကူအညီသို့ ဆက်သွယ်ရန် လိုအပ်နိုင်သည်။

Warren ကောင်တီ ရှေ့နေရုံးသည် ကာကွယ်ပေးရေး အမိန့်များအား ချိုးဖောက်မှုများကို တရားစွဲသည်။ ဤချိုးဖောက်မှုအမျိုးအစားသည် အဆင့် A အသေးအဖွဲ့အပြစ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး ထောင်ဒဏ် ဆယ်နှစ် (12) လအထိ နှင့်/သို့မဟုတ် ဒဏ်ငွေ \$500.00 အထိ ပြစ်ဒဏ်ကျခံရနိုင်သည်။

**စာမျက်နှာ 3- နစ်နာသူ ရပိုင်ခွင့်များ**

သင်သည် အမှုအခင်းတွင် နစ်နာသူတစ်ဦးဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ ရုံးသည် ဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ စာဖြင့်ဖြစ်စေ၊ သင့်အား သတ်မှတ်ရက်နှင့် အချိန်တစ်ခုတွင် တရားရုံးသို့ လာရောက်ခိုင်းသော ဆင့်ခေါ်စာကို ထုတ်ပြန်ခြင်းဖြင့်ဖြစ်စေ သင့်ထံ ဆက်သွယ်နိုင်သည်။ သင့်အမှုနှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ အချိန်မရွေး ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

Marsy ဥပဒေဟု ရည်ညွှန်းသော 2020 Kentucky ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်သည် သင့်အား အမှုအခင်းရှိ နစ်နာသူတစ်ဦးအဖြစ် အောက်ပါရပိုင်ခွင့်များကို ပေးအပ်သည်-

ရာဇဝတ်မှုနှင့် လူငယ် တရားစီရင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်တစ်လျှောက်လုံးတွင် သင်သည် တရားမျှတပြီး လေးလေးစားစားနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာရှိရှိ ဆက်ဆံခံရခွင့်နှင့် ခြိမ်းခြောက်မှု သို့မဟုတ် အန္တရာယ်မှ ကာကွယ်ပေးမှု ခံရပိုင်ခွင့် ရှိသည်

တောင်းဆိုချက်အရ သင်သည် နစ်နာသူများ၏ ရပိုင်ခွင့်များ၊ အမှုအခင်း တရားစွဲဆိုမှုများနှင့် စွပ်စွဲခံရသူ ဖမ်းဆီးခံရမည်၊ လွှတ်ပေးခံရမည် သို့မဟုတ် လွတ်မြောက်မည်နှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးခြင်းကို ရပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ သင်၏ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးမှုကို ရပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ အကျဉ်းချခံရမှု၊ အာမခံဖြင့်လွတ်ခြင်း၊ လျှောက်လဲချက်များ သို့မဟုတ် စီရင်ချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်တွင် ကြားနာမှုရပိုင်ခွင့်ရှိသည်။

သင့်တရားစွဲဆိုမှုအား ကျိုးကြောင်းမညီသော နှောင့်နှေးမှုများမှ ကင်းလွတ်စေခွင့်ရှိသည်။ သင့်တွင် အမှုအခင်းဆိုင်ရာ တရားစွဲဆိုမှုများသို့ တက်ရောက်နားထောင်ခွင့် ရှိသည်။

တရားစွဲဆိုမှုနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်အနေဖြင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခွင့်ရှိသည်  
သင့်ရပိုင်ခွင့်များကို အခိုင်အမာဆိုရန်၊ ရှေ့နေတစ်ဦးအား သင့်ရပိုင်ခွင့်များကို အခိုင်အမာဆိုခိုင်းရန် သို့မဟုတ်  
လူ့အသိုင်းအဝိုင်းရှေ့နေအား သင့်ရပိုင်ခွင့်များကို အခိုင်အမာတောင်းဆိုစေရန် ရပ်တည်ပြောဆိုခွင့်ရှိသည်  
သင့်တွင် ကျူးလွန်သူက ပေးဆောင်သည့် ထိခိုက်မှုအတွက် လျော်ကြေးအပြည့်အဝကို ခံစားခွင့်ရှိသည်

Marsy ဥပဒေအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာပါ

**စာမျက်နှာ 4- အားထားစရာ ရင်းမြစ်များ**

Barren River Area Safe Space (BRASS)

Barren River Area Safe Space (BRASS) သည် အရေးပေါ်အမိုးအကာနှင့် အကျပ်အတည်းအခြေအနေများတွင်  
ကူညီပေးမှု၊ ထောက်ပံ့ရေး ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် နှစ်နာသူများနှင့် ရပ်ရွာဒေသဆိုင်ရာ အသိပညာပေး အစီအစဉ်ကို  
အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံရသူများအနေဖြင့် လက်လှမ်းမီရယူနိုင်စေရန် ပံ့ပိုးပေးသော  
အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

အရေးပေါ်ဖုန်းလိုင်း- 1-800-928-1183 သို့မဟုတ် 270-843-1183

Warren ကောင်တီအတွက် လုပ်ငန်းသုံးဖုန်းလိုင်း- 270-781-9334

စာပို့လိပ်စာ- P.O. Box 1941 Bowling Green, KY 42102

Bowling Green Police Department

အရေးပေါ်အခြေအနေများ ရှိလာပါက 911 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။

အရေးပေါ်မဟုတ်သော အကူအညီ လိုအပ်ပါက 270-393-4244 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။

Warren ကောင်တီ ငြိမ်ဝပ်ပိပြားရေး အရာရှိရုံး

အရေးပေါ်အခြေအနေများ ရှိလာပါက 911 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။

အရေးပေါ်မဟုတ်သော အကူအညီ လိုအပ်ပါက 270-842-1633 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။

24/7 အရေးပေါ်စာတိုပို့လိုင်း

သင် အသံကျယ်ကျယ် မပြောနိုင်လျှင်ပင် အကူအညီတောင်းနိုင်သည့်နေရာ ဖြစ်သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် နေရာမရွေး၊ အချိန်မရွေး၊ မည်သို့သော အရေးပေါ်အခြေအနေမျိုးမဆိုအတွက်  
741-741 သို့ စာပို့ပါ

တိုက်ရိုက်လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးမှု ရထားသည့် အရေးပေါ်အခြေအနေဆိုင်ရာ အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်က  
အကြောင်းပြန်ပေးပါမည်

crisistextline.org

Kentucky အွန်လိုင်းတွင် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ ရှာဖွေမှု (KOOL)

kool.corrections.ky.gov

**စာမျက်နှာ 5- လျော်ကြေး**

အကယ်၍ သင်သည် ခိုးယူခံရမှု၊ ရာဇဝတ်ကျူးလွန်ခံရမှု သို့မဟုတ် ယာဉ်ပိုင်ရှင်/ယာဉ်မောင်းအနေဖြင့် အာမခံထားရှိရန် ပျက်ကွက်မှုကဲ့သို့သော ရာဇဝတ်မှုတစ်ခုကြောင့် ငွေကြေးဆုံးရှုံးနစ်နာသူဖြစ်ပါက Warren ကောင်တီရှေ့နေရုံးက သင့်ကိုယ်စား လျော်ကြေးငွေ တောင်းပေးနိုင်သည်။

ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်သည့် တရားခံအတွက် အပြီးသတ်စီရင်ချက် အခြေအနေတစ်ရပ်အဖြစ် လျော်ကြေးပေးဆောင်ရန် ပုံမှန်အမိန့်ချမှတ်လေ့ရှိပါသည်။ တရားရုံးက အမိန့်ချထားသည့် လျော်ကြေးငွေများကို Warren နယ်လှည့်တရားရုံးစာရေးမှတ်တစ်ဆင့် တရားခံက ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပြီး တရားရုံး၏အမိန့်အတိုင်း ရုံးက ငွေပြန်ထုတ်ပေးပါမည်။ ပေးချေရမည့် လျော်ကြေးငွေပမာဏနှင့် ပေးချေရမည့်အကြိမ်ရေကို သတ်မှတ်ရန်အပြင် ငွေပေးချေကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် လျော်ကြေးငွေကောက်ခံမှုကို ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရန် တရားသူကြီးတွင် တာဝန်ရှိပါသည်။

လျော်ကြေးငွေများကို အမိန့်အတိုင်းမပေးချေပါက လျော်ကြေးငွေကို မပေးချေသည့်အကြောင်းရင်းကို ဆုံးဖြတ်ရန် တရားသူကြီးက ကြားနာစစ်ဆေးနိုင်ပြီး ဒဏ်ခတ်အရေးယူမှုများ ပြုလုပ်နိုင်သည် သို့မဟုတ် လျော်ကြေးငွေအပြည့်မပေးမချင်း တရားခံအား ခံဝန်ချုပ်မှ လွတ်မပေးသေးဘဲထားနိုင်ပါသည်။

အမိန့်ချထားသည့်အတိုင်း လျော်ကြေးငွေများမရရှိပါက မည်သို့ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်ရမည်ကို ဆွေးနွေးရန် Warren ကောင်တီရှေ့နေရုံးသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

**စာမျက်နှာ 6- မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ**

စွဲချက်များကို ရုပ်သိမ်း၍ရပါသလား။

တရားခံအား ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းရေးအရာရှိက ရာဇဝတ်မှုဖြင့် စွဲချက်တင်သည်နှင့် ကျူးလွန်ခံရသူက စွဲချက်ကိုရုပ်သိမ်း၍ မရနိုင်တော့ပါ။ အမှုကို သေချာစွာသုံးသပ်ပြီးနောက် အစိုးရရှေ့နေတစ်ဦးကသာလျှင် အမှုကိုပလပ်ရန် ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ ကျူးလွန်ခံရသူအနေဖြင့် အမှုကိုပလပ်လိုသည့် အကြောင်းရင်းများစွာ ရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ အသေအချာနားလည်ထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အစိုးရရှေ့နေများသည် အမှုကိုအကဲဖြတ်ရာတွင် ကျူးလွန်ခံရသူ ဖြစ်စေချင်သောရလဒ်ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်ဖြစ်ပါသည်။

တရားခံအတွက် ပြစ်ဒဏ်အတိုင်းအတာမှာ မည်မျှဖြစ်သနည်း။

အကယ်၍ တရားခံအား အတန်းအစား A အသေးအဖွဲ့ပြစ်မှု (ဥပမာ အတိုင်းအတာ 4 အဆင့်ရှိသော ကိုယ်ထိလက်ရောက်ကျူးလွန်မှုကဲ့သို့) စွဲချက်တင်ပါက ဒဏ်ငွေ \$500 ဖြစ်စေ၊ ထောင်ဒဏ် 12 လဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်နိုင်ပါသည်။ အတန်းအစား B အသေးအဖွဲ့ပြစ်မှုများအတွက် ဒဏ်ငွေ \$250 ဖြစ်စေ၊ ထောင်ဒဏ် ရက် 90 ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ အပြစ်ပေးနိုင်ပါသည်။

အမှုတိုင်းတွင် အစိုးရရှေ့နေသည် ထောင်ချခြင်းအစား ခံဝန်ဖြင့်လွတ်ပေးရန် အကြံပြုပိုင်ခွင့်ရှိသည်။  
အမှုကိုဖြေရှင်းရန် အချိန်မည်မျှကြာမည်နည်း။  
အစိုးရရှေ့နေနှင့် တရားခံ၏ရှေ့နေတို့က အသနားခံလျှောက်လဲချက်တွင် ညှိနှိုင်းမှုအဆင်ပြေပါက  
အမှုကိုအမြန်ဖြေရှင်းနိုင်သည်။  
အမှုကိုဖြေရှင်းနိုင်ဘဲ တစ်ဖက်က ဂျူရီလူကြီးများဖြင့် ခုံရုံးတင်ရန် တောင်းဆိုပါက ထိုအမှုသည် လအနည်းငယ်  
သို့မဟုတ် ထို့ထက်ပိုကြာနိုင်ပါသည်။ ကိုဗစ်-19 ကပ်ရောဂါသည် ကြီးမားသော ဆုတ်ယုတ်မှုကို ဖြစ်စေပြီး  
အမှုအားလုံးမှာ ပုံမှန်ထက် နှေးကွေးနေပါသည်။  
မကျေနပ်ချက်ကို မည်သို့တင်ပြရမည်နည်း။  
Warren ကောင်တီရှေ့နေရုံးသည် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းမပြုပါ။ ခွဲခြားဆက်ဆံခံရမှု မကျေနပ်ချက်များကို  
အောက်ပါတို့သို့ တိုင်ကြားနိုင်ပါသည်-

KY Justice & Public Safety Cabinet (KY တရားမျှတမှုနှင့် ပြည်သူ့လုံခြုံရေးဝန်ကြီးအဖွဲ့)

Internal Investigations Branch (ရုံးတွင်းစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဌာနခွဲ)

အထူးစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအေးဂျင့်မန်နေဂျာ

125 Holmes St

Frankfort, KY 40601

Office for Civil Rights (နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးရုံး)

Office of Justice Programs (တရားစီရင်ရေးအစီအစဉ်များရုံး)

U.S. Department of Justice (အမေရိကန် တရားရေးဌာန)

810 Seventh Street NW

Washington, DC 20531